
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT Proces-verbal

Sinteza dezbaterilor gedinfei ordinare a
Consiliului Judefean Neamf din 28 octombrie 2021, ora 15:00,

intocmitl in baza prevederilor art. 138 alin. (13) din Ordonan{a de
Urgenfl a Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ

Lucrdrile gedinlei sunt conduse de domnul preqedinte Ionel Arsene. La qedin!6
participd de drept secretarul general al judeplui, precum qi qefii serviciilor de
specialitate din cadrul Consiliului Judelean.

Domnul Ionel Arsene - Buni ziua!
Doamna Daniela Soroceanu - Bun6 zita, domnule preqedinte! Haideli si mai

vedem odat6. Lipseau domnii Ion Asaftei, Mircea Beloiu, Gheorghe Laurenliu Crefu,
Neculai Ivanov.

Domnul Ionel Arsene - Propun sd incepem. Se vor conecta in timpul qedinfei.
Doamna Daniela Soroceanu - Sunt prezen[i domnule preqedinte 30 de consilieri

judeleni.
Domnul Ionel Arsene - Doamnelor gi domnilor consilieri, permiteli-mi sd declar

deschise lucrdrile gedinlei ordinare a Consiliului Judelean Neam! pentru care a{i fost
convocali in conformitate cu prevederile Ordonanlei de Urgen{i a Guvernului
nr.57 12019 privind Codul administrativ.

La gedinli absenteazd, urmdtorii consilieri judefeni: domnul Mircea Beloiu, Ion
Asaftei, Gheorghe Laurenliu Crefu, Neculai Ivanov.

Doamna Daniela Soroceanu - intre timp, s-au conectat toli consilierii judeleni in
afard de domnul Asaftei Ion.

Domnul Ionel Arsene - Constat6n d cd,laaceastd qedin(d sunt prezenli 33 consilieri
jude{eni din totalul de 34 consilieri in funclie ,la care se adaugd preqedintele Consiliutui
Judefean, declar qedinla ca fiind legal constituitd.

Prezen[a s-a fbcut de cdtre secretarul general ar judefului.
In conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare

conlinutul procesului-verbal al gedinlei desfEquratdindata de 29 sepiembrie 20i1.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu34 voturi ,,pentru", procesul-verbal a fost aprobat.

in conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare
conlinutul procesului-verbal al qedinlei desfbquratd,indata de 01 octomArii ZOZI.

Cine este,,pentruu?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?



Ct34 voturi ,,pofltru", procesul-verbal a fost aprobat.

Ordinea de zipropusd pentru aceasti qedin![ este cea comunicatd dumneavoastr[:
1. Emitereaavizului consultativ pentru Planul anual de acliune privind serviciile sociale
administrate qi finanfate din bugetul Comunei Boghicea pentru anul2O2l;
2. Validarea membrilor Autorit6[ii Teritoriale de Ordine Publicd Neam[;
3. Aprobarea documentaliei de atribuire aferentd contractului ,,Delegarea prin
concesiune a gestiunii unor activitdli componente ale serviciului de salubrizare al
unitdlilor administrativ-teritoriale membre ale Asocialiei de Demoltare
Intercomunitard ,,ECONEAMT", din Zona 1, Judeyul Neaml";
4. Modificarea statului de funclii al aparattlui de specialitate al Consiliului Judefean
Neam!;
5. Aprobarea suplimentirii numdrului de posturi finanlate de la bugetul de stat pentru
personalul neclerical apfiindnd cultelor religioase recunoscute din Romdnia;
6. Neexercitarea dreptului de preempliune la cump[rarea unui imobil;
7. Aprobarea cuantumului gi numdrului burselor ce se acord6 elevilor din invdldm6ntul
special pentru anul qcolar 2021-2022;
8. Modificarea statului de funclii al Direcliei Generale de Asistenld Sociald qi Protec{ia
Copilului Neam!;
9. Acordarea unui mandat special reprezentantului Judelului Neam! in cadrul Asocialiei
de Dezvoltare Intercomunitari,,AQUA NEAMJ,, ;
10. Aprobarea execufiei bugetare la data de 30 septembrie 2021;
1 l.Luarea unor mdsuri referitoare la proiectul de interes judelean ,,Reabilitare si
modemizare transport ecologic";
12. Diverse:
a.Informare privind participarea la vizitade lucru in Republica Arabd,Egipt a delegatiei
consiliului Judelean Neam!, in perioada 19-26 septembrie 2o2l;
Raportor: Ionel Arsene, preqedintele consiliului Judefean Neamt
b.Informare privind participar ealavizitade lucru in tLpubl ica irabdEgipt a delegatiei
consiliului Judelean Neam!, in perioada 19-26 septembrie 2021;
Raportori: Dragoq-Victor Chitic, vicepreqedinte qi Ion Asaftei, consilier judefean
c.Informare privind cheltuielile efectuate de Consiliul Judelean Neam! cu ocazia vizitei
de lucru a delegafiei oficiale in Republica Arabd Egipt, din perio ada 19-26 septembrie
2021;
Raportor: Direclia de dezvoltare turisticS, mediu qi guvernanld corporativ6
d.Raport privind situalia copiilor pdrdsifi in unitdlite sanitare, u .opiilor pentru care nu s-
a stabilit identitatea qi a gravidelor in risc social, in perioada 1.01 .-l0.Og.ZOZ1;
Raportor: Comisia pentru Proteclia Copilului Neam!

In calitate de iniliator, vd anun! cd, retrag de pe ordinea de zi proiectul nr.11,
respectiv Proiectul de hotdrdre privind luarea unor mdsuri referitoare la proiectul de
interes judefean ,,Reabilitare qi modemizare transport ecologic".

Totodatd, propun suplimentarea ordinii de zi cu Proiectul de hotdrfire privind
rectificarea bugetului Judelului Neam! pe anul 2OZl.

Propun ca acest proiect si fie analizat ultimul pe ordine a de zi, inaintea punctului
,,Diverse", care va fi renumerotat.



Fac precizarea cd proiectele de hotdrdre indeplinesc condiliile prevdzute de
arl.l36 a1in.(8) din Codul administrativ, in sensul c[ sunt insolite de rapoartele direcliilor
de specialitate qi avizele comisiilor de specialitate.

Supun la vot propunerea de suplimentare aordinii de zi:
Cine este,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Doamna Daniela Soroceanu - 35 de voturi ,,perltrv", domnule preqedinte, s-a

conectat qi domnul Ion Asaftei.
Domnul Ionel Arsene - Cu 35 voturi ,,portru", suplimentarea ordinii de zi a fost

aprobat6.

Supun la vot proiectul ordinii de zi in noua numerotare:
Cine este,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Doamna Daniela Soroceanu - 35 de voturi ,,pofltru", domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Cu 35 voturi ,,pentru", ordinea de zi a fost aprobatd.

lnainte de a trece la primul punct, secretarul general al judelului doreqte s6 facd o
precizare.

Doamna Daniela Soroceanu - in conformitate cu prevederile Ordonanlei de
Urgenld a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes
personal in problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obliga{ia sd anunlali
la inceputul qedinlei. Hotdrdrile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale sunt
nule de drept.

S-au anunlat dupd cum urmeazd:
Domnul Laurenliu-cristinel Dulamd la proiectul nr.1 ,7,8,g,L},rr.
Domnii Ion Asaftei, Adrian Bourceanu, Eduard-Claudiu Gavril, Gheorghe Hi4an,

Aurel Munteanu, Sorin-Vasile Vacariu, Florin Vornicu la proie ctul nr.Z.
Domnul Dragoq Victor Chitic la proiectul nr.3.
Domnul Florin Adrian Hopqa la proiectul nr. 6
Domnul Silviu Bogdan Ardeleanu qi domnul Marius Vasile Apopei la proiectul

nr.8.
Domnii Alin-Lucian-Emanuel Antochi, Silviu Bogdan Ardeleanu, Marius Vasile

Apopei, Dumitru Cazan, doamna Mihaela Elena Isciuc la proiectul nr. 10.
Domnii Alin-Lucian-Emanuel Antochi, Silviu Bogdan Ardeleanu, Marius Vasile

Apopei, Dumitru Cazan, doamna Mihaela Elena Isciuc la proiectul nr. 1 1.
Domnul Ionel Arsene - Mulfumesc. Intrdm in ordinea de zi.

l.Laprimul punct al ordinii de zieste inscris Proiectul de hotirire cu privire Ia
emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de ac{iune privind serviciile
sociale administrate qi finanfate din bugetul Comunei Boghicea pentru anul 2021,

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
J



Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 34 voturi ,,pentru" qi o neparticipare la vot (Laurenliu-Cristinel Dulam6),

hotirdrea a fost adoptati (vot inregistrat electronic prin ridicare de m6nd).

II. La punctul 2 al ord\nii de zi este inscris Proiectul de hotirire privind
validarea membrilor Autoritifii Teritoriale de Ordine Publici Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - avizfavorabil cu 6 voturi ,,pentru" qi o

neparticipare la vot;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abfine cineva?
Cu 23 voturi "pentru" (Ionel Arsene, Dragoq Victor Chitic, Mdddlina-Veronica

Ciubotaru, Dumitru Acatrinei, Lucian-Corneliu Agdleanu, Alin-Lucian-Emanuel
Antochi, Marius-Vasile Apopei, Silviu-Bogdan Ardeleanu, Mircea Beloiu, Bogdan
Buhuqanu, Sorin-Dumitru Cazan, Laurenliu-Cristinel Dulam6, Mircia Gorghiu,
Mihaela-Elena Isciuc, Neculai Ivanov, Marius-Mihai Nechita, Olga Nistor, Rdducu-
Adrian Pdduraru, Neculai Puqcaqu, Tudorel Radu, Vl6du!-Viorel Smeria, Valentin-
Constantin Stavarache, Daniel Vasiliu-Macovei), 5 ablineri (Maria Apostol, Comeliu-
Grigore Bontaq, Gheorghe-Laurenliu Crelu, Florin-Adrian Hopqa, Gabriel-Claudiu
Pa(ac) qi 7 neparticipSri la vot (Ion Asaftei, Adrian Bourceanu, Eduard-Ovidiu Gavril,
Gheorghe Hirfan, Aurel Munteanu, Sorin-Vasile Vacariu, Florin Vornicu), hotdrdrea a
fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdnd).

III. La punctul 3 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotlrffre privind
aprobarea documenta{iei de atribuire aferenti contractului ,rDelegarea prin
concesiune a gestiunii unor activitdli componente ale serviciului de salubrizure al
unitdlilor administrativ-teritoriale membre ale Asocialiei de Dezvoltare
Intercomunitard ,,ECONEAMTU, din Zona 1, Iudelul Neamt".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?



Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva ?
Cu34 voturi "pentru" qi o neparticipare la vot (Dragoq Victor Chitic), hotdrlnea a

fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m6nd).

IV. La punctul 4 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirire privind
modificarea statului de funcfii al aparatului de specialitate al Consiliului Judefean
Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva ?
Cu 35 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptati (votinregistrat electronic exprimat

prin ridicare de mAnd).

V. La punctul 5 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotlrfire privind
aprobarea suplimentirii numirului de posturi finanfate de la bugetul de stat
pentru personalul neclerical aparfinind cultelor religioase recunoscute din
Rominia.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - supun la vot proiectul de hot6r6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,imp otrivd" ?
Se abline cineva ?
Cu 35 voturi 'opentru", hot6r6rea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic

exprimat prin ridicare de m6ni).

VI. La punctul 6 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirire privind
neexercitarea dreptului de preemp{iune la cumpirarea unui imobil.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva ?
Cu 34 voturi 'opentru" qi o neparticipare la vot (Florin-Adrian Hopqa), hotdrdrea

a fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdn6).
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VII. La punctul 7 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirire privind
aprobarea cuantumului qi numlrului burselor ce se acordi elevilor din
invl{imintul special pentru anul qcolar 2021-2022.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotbrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva ?

Cu 34 voturi "pentru" qi o neparticipare la vot (Laurenfiu-Cristinel Dulamd),
hotdrdrea a fost adoptat6 (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m0nd).

V[I. La punctul 8 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirffre privind
modificarea statului de func{ii al Direcfiei Generale de Asisten{i Sociali qi
Protec{ia Copilului Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic6 - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva ?
Cu 32 voturi 'opentru" gi trei neparticipdri la vot (Marius-Vasile Apopei, Silviu-

Bogdan Ardeleanu, Laurenliu-Cristinel Dulamd), hotdrdrea a fost adoptatd (vot
inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m6n6).

IX. La punctul 9 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotlrire privind
acordarea unui mandat special reprezentantului Jude(ului Neamf in cadrul
Asociafiei de Dezvoltare Intercomunitari,,AeUA NEAMT',.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot[r6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva ?
Cu 34 voturi "pentru" qi o neparticipare la vot (Laurenfiu-Cristinel Dulamd),

hotdr6rea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mOnd).

X. La punctul 10 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotlrire privind
aprobarea execufiei bugetare Ia data de 30 septembrie202l.
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Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - avizfavorabil cu 5 voturi ,,pentru" qi2

ablineri;
Doamna Maria Apostol - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia servicii publice - aviz favorabil cu 4 voturi

,,pontru" qi 3 ablineri;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,imp otrivil'?
Se abline cineva ?
Cu 24 voturi ,,portru" (Ionel Arsene, Dragoq Victor Chitic, Mdddlina-Veronica

Ciubotaru, Dumitru Acatrinei, Lucian-Corneliu Agdleanu, Ion Asaftei, Mircea Beloiu,
Adrian Bourceanu, Bogdan Buhuqanu, Eduard-Ovidiu Gavril, Mircia Gorghiu, Hirfan
Gheorghe, Neculai Ivanov, Aurel Munteanu, Marius-Mihai Nechita, Olga Nistor,
Rdducu-Adrian Pdduraru, Neculai Puqcaqu, Tudorel Radu, Vl6du[-Viorel Smeria,
Valentin-Constantin Stavarache, Sorin-Vasile Vacariu, Daniel Vasiliu-Macovei, Florin
Vornicu), 5 ,,ab!ineri" (Maria Apostol, Corneliu-Grigore Bontaq, Gheorghe-Lauren(iu
Cre[u, Florin-Adrian Hopqa, Gabriel-Claudiu Parfac) qi 6 neparticipdri la vot (Alin-
Lucian-Emanuel Antochi, Marius-Vasile Apopei, Silviu-Bogdan Ardeleanu, Sorin-
Dumitru Cazan, Lauren{iu-Cristinel Dulamd, Mihaela-Elena Isciuc), hotdrArea a fost
adoptatr (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdnd).

XI. La punctul 11 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirffre privind
rectificarea bugetului Judefului Neam( pe anul 2021.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sE prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - Domnule preqedinte s-a formulat qi un

amendament care a fost discutat in comisia buget. Avizfavorabil qi la amendament cu 6
voturi ,,pentru" qi 7 voturi ,,pertru" in general bugetul judelului Neam{ rectificat. Aviz
favorabil.

Doamna Maria Apostol - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcagu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - La acest proiect, domnul consilier Valentin-Constantin

Stavarache a formulat un amendament, care v-a fost transmis in timp util.
Supun la vot amendamentul:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi ,,pentru" (Ionel Arsene, Dragoq Victor Chitic, Mdddlina-Veronica

Ciubotaru, Dumitru Acatrinei, Lucian-Corneliu Agdleanu, Maria Apostol, Ion Asaftei,
Mircea Beloiu, Corneliu-Grigore Bontag, Adrian Bourceanu, Bogdan Buhuqanu,
Gheorghe-Laurenliu Crelu, Eduard-Ovidiu Gavril, Mircia Gorghiu, Gheorghe Hi4an,
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Florin-Adrian Hopqa, Neculai Ivanov, Aurel Munteanu, Marius-Mihai Nechita, Olga
Nistor, Gabriel-Claudiu Par\ac, Rdducu-Adrian Pdduraru, Neculai Puqcagu, Tudorel
Radu, Vlddu!-Viorel Smeria, Valentin-Constarfiin Stavarache, Sorin-Vasile Vacariu,
Daniel Vasiliu-Macovei, FlorinVornicu) qi 6 neparticipiri lavot (A1in-Lucian-Emanuel
Antochi, Marius-Vasile Apopei, Silviu-Bogdan Ardeleanu, Sorin-Dumitru Cazan,
Laurenfiu-Cristinel Dulamd, Mihaela-Elena Isciuc), amendamentul a fost aprobat (vot
inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdnd).

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva ?
Cu 29 voturi ,,pofltru" (Ionel Arsene, Dragoq Victor Chitic, Mdddlina-Veronica

Ciubotaru, Dumitru Acatrinei, Lucian-Corneliu Agdleanu, Maria Apostol, Ion Asaftei,
Mircea Beloiu, Corneliu-Grigore Bontaq, Adrian Bourceanu, Bogdan Buhuqanu,
Gheorghe-Laurenfiu Cre{u, Eduard-Ovidiu Gavril, Mircia Gorghiu, Gheorghe Hi4an,
Florin-Adrian Hopga, Neculai Ivanov, Aurel Munteanu, Marius-Mihai Nechita, Olga
Nistor, Gabriel-Claudiu Parfiac, Rdducu-Adrian Pdduraru, Neculai Puqcaqu, Tudorel
Radu, Vl6du!-Viorel Smeria, Valentin-Constantin Stavarache, Sorin-Vasile Vacariu,
Daniel Vasiliu-Macovei, Florin Vornicu) qi 6 neparticipdri la vot (Alin-Lucian-Emanuel
Antochi, Marius-Vasile Apopei, Silviu-Bogdan Ardeleanu, Sorin-Dumitru Cazan,
Laurenliu-Cristinel Du1am6, Mihaela-Elena Isciuc), hotdrdrea a fost adoptatd (vot
inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m6ni).

XII. Diverse:
a.Informare privind participarea la vizita de lucru in Republica Arabi Egipt a
delegafiei Consiliului Jude{ean Neam{, in perioada 19-26 septembrie 2021,;
Raportor: Ionel Arsene, preqedintele consiliului Judelean Neam!

b.Informare privind participarea la vizita de lucru in Republica Arabi Egipt a
delegafiei Consiliului Jude{ean Neam{, in perioada 19-26 septembrie 2021;
Raportori: Dragoq-Victor Chitic, vicepreqedinte gi Ion Asaftei, consilier judelean

c.Informare privind cheltuielite efectuate de Consiliul Judefean Neam{ cu ocazia
vizitei de lucru a delegafiei oficiale in Repubtica Arabi Egipt, din perio ada 19-26
septembrie202l;
Raportor: Direclia de dezvoltare turisticS, mediu qi guvernanld corporativd

d.Raport privind situafia copiilor plrisifi in uniti{ile sanita re, a copiilor pentru
care nu s-a stabilit identitatea qi a gravidelor in risc social, in perioada 1.01.-
30.09.2021;
Raportor: Comisia pentru Proteclia Copilului Neam!

Domnul Neculai Puqcaqu - Dacd-mi permiteli, domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Da, domnule puqcaqu, vd rog!
Domnul Neculai Puqcaqu - Observ cu mare pldcere cd fii fost deschizdtor de

drumuri in Egipt, in sensul cd {i flcut o treabd bund, a luat exemplu qi pre;edintele
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RomAniei ;i la ora actuald se afl6 in Egipt. Felicitdri qi succes Consiliului Judelean qi
dumneavoastrd!

Domnul Ionel Arsene - Ei, n-a luat exemplu de la mine. Avea vizitaprogramatd.
Daci aveli alte subiecte de ridicat.

Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Aq aveadoud solicitdri qi o intrebare.
Domnul Ionel Arsene - Vd rog!
Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Vreau sd vd aduc la cunogtinld cd pe raza

localitdlii Lulca se afl6 o trecere la nivel de cale ferat6. Nu este aqa circulatddar drumul
este foarte circulat, iar acum cu redeschiderea podului circulalia va fi qi mai intens6.
Ultimul accident chiar mortal s-a produs anul trecut. Acest drum leag[ Romanul de
localitdli precum Bdra, Buruieneqti, Doljeqti, deci drumul are o importanld foarte mare.
Linia de cale feratd, aparline SNCFR qi activitatea este concesionatdde cdtre o firmd
privat6. in vederea montdrii semnalelor luminoase cea mai apropiatd instala{ie de
semnalizare de la care se poate realizaconectarea viitoarei instalalii de semnalizare este
la 2 kilometri qi este destul de fezabil, nu este un cost foarte mare. Pentru bariere, ca sd
punem bariere trebuie sd ne legdm la garaRoman. A;adar, cu aceste informalii vd cer sd
facem un proiect qi s6-l finan![m ca sd putem pune aceste semnale luminoase.

Domnul Ionel Arsene - Domnule Parfac, cine propune?
Domnul Gabriel Claudiu Par[ac - VA propunem s[ facem acest proiect gi s6-l

finan!5m, ca administrator al drumului.
Domnul Ionel Arsene -Care este proiectul? Sd facem ce?
Domnul Gabriel Claudiu Parlac - SA mont6m semnale luminoase pi acustice in

prima fazd,pentru cd este fezabil,costurile sunt destul de...
Domnul Ionel Arsene - Eu cred c5 este atributul celor de la SNCFR. Nu cred, sigur.

Dar noi o sd facem o adresi cdtre Direc{ia Regionald de Cdi Ferate Iaqi, in care o s[ le
solicitdm problema asta qi dacd intrd in atribuliile Consiliului Judelean qi putem sd o
facem, o facem, deqi 99Yo sigur e treaba 1or, e o idee, eu cred cd blocdm acolo.

Domnul Sorin - Dumitru Cazan- Este problema SNCFR-ului.
Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Deci intr-adevdr este (neinteligibil) sd" autorizeze

gi o s6 execute ei, dar dacd facem proiectul qi alocdm noi banii, ei o sd se ocupe de acest
lucru.

Domnul Ionel Arsene - Nu exist6. Nu poli s6 iei din bugetul consiliului judelean qi
sd faci o lucrare care este a Companiei Nalionale de Cdi Ferate. Nu este legal. Dar mE
rog, noi o sE le facem o solicitare, dar hai sd vedem un pic in primul r0nd dacd nu cumva
facem mai mult r6u dec6t bine, pentru cd, dacd, punem o barierd cu semnal acustic qi
luminos s-ar putea sI blocdm traficul. Aici ar trebui fbcut un studiu al impactului de
trafic pe segmentul de drum, dupd ce termindm reparalia podului (neinteligibil) vom
turna covor asfaltic de la calea ferat6, pdnd la intrarea in Lulca, de o parte qi de alta a
podului n-am f6cut inc6 modemizareasectorului de drum pentru aaveaun drum judefean
modem de la Roman p6nd la ieqirea din (neinteligibil), dar aici cu bariera asta la c,alea
feratd...

Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Dar nu neapdratbarierd ci semnale luminoase qi
acustice. E in reguld qi aqa. $i e mult mai fezabil la costuri.

Domnul Ionel Arsene - Colegii mei de la tehnic vor face o adresd cdtre CFR
infrastructuri (neinteligibil) domnul consilier judefean.
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Domnul Sorin -Dumitru Cazan- Domnule preqedinte, dac6-mi dali voie.
Domnul Ionel Arsene - VE rog!
Domnul Sorin -Dumitru Cazan - SA qtili, Consiliul Judelean Neam! nu are nicio

treabd, sd se amestece la nivelul de cale feratd de acolo, este o lucrare a SNCFR-ului
obligatoriu qi cheltuielile tot ale 1or. Cum sd ddm noi bani la SNCFR sd facd ei o lucrare.

Domnul Ionel Arsene - N-avem cum s5 ddm. O sd facem o adresd prin care ii
intrebdm dacd e oportun sd fie acolo semnale luminoase.

Domnul Sorin -Dumitru Cazan- Traficul este intens auto intr-adevdr, dar nu este
trafic intens al trenurilor. Deci ca atare pune barierd acolo o datd la 4-5 ore sau la 6 ore.
Este un singur tren care circul6.

Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Sunt qi accidente mortale acolo dar sd vedem
mdcar ce putem face, sd facem o adres6, sd ne int0lnim cu SNCFR qi sd vedem ce putem
face ca sd putem monta mdcar aceste semnale luminoase.

Domnul Ionel Arsene -Dafi-i un telefon domnului Dru15, pentru cd a fost ministru
la transporturi qi spuneli-i sd vd ajute s5 rezolvali problema, pentru cd b[nuiesc cd qtie.

Domnul Sorin - Dumitru Cazan- Temd pentru acas6.
Domnul Ionel Arsene - Rdspunsul pe care-l vom primi il vom redirecfiona cdtre

domnul consilier j udefean.
Domnul Gabriel Claudiu Pa\ac-Donmule preqedinte, ali zis bine dumneavoastrd,

poate am intervenit eu, a[i zis dumneavoastrd sE facem o adresd qi cred cd e foarte bine
sau o solicitare din partea Consiliului Judelean.

Domnul Ionel Arsene - Aqa facem domnule consilier judelean. Dacd mai aveli alt
subiect.

Domnul Gabriel Claudiu Pa\ac - Da, pe DJ 207C, de la km 0 la km 3+250m
lipsesc marcajele rutiere. E un drum foarte circulat $i pe timpul noplii qi intemperiilor,
celii

Domnul Ionel Arsene - Domnule Parlac, de unde pdndunde? Unde este segmentul
acesta de drum?

Domnul Gabriel Claudiu Pa\ac- De la ieqire din Tdmbqeni pdnd la E85.
Domnul Ionel Arsene - Am infeles. In regul6.
Domnul Gabriel Claudiu Parlac - DacE se pot face niqte marcaje qi o intrebare

legatd de proiectul nr.10: am observat cdla secliunea dezvoltare, incasdrile sunt mult
mai mici decdt cele preconizate. Care este aceastd cauzd qi ce putem face ca sd creqtem
veniturile la secliunea de dezvoltare?

Domnul Ionel Arsene - intotdeauna in proiectul de buget de la inceputul anului noi
facem o proieclie a bugetului. Execulia bugetului se stabileqte la sfhrqitul anului. Alt
subiect dacdmai aveli?

Domnul Ion Asaftei - Domnule preqedinte, dacd-mi permitefi!
Domnul Ionel Arsene - Vd rog!
Domnul Ion Asaftei - Am qi eu cdteva probleme dar rdmdn pentru data viitoare,

voiam sd md eviden{iez pulin vorbind, dar lasdm pe qedinla urmdtoare. Vd mullumesc!
Domnul Ionel Arsene - Domnule consilier judelean Gabriel Claudiu Parlac, dacd

mai aveli de spus ceva!
Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Nu mai am de spus nimic decAt cd aq dori si

reuqim sd creqtem in secliunea de dezvoltare aceste incasdri pe anul viitor.
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Domnul Ionel Arsene - Venili cu o propunere pdnd data viitoare.
Domnul Gabriel Claudiu Pa\ac - S5 scddem din cheltuielile de funcfionare.
Domnul Ionel Arsene - Tocmai, venili cu o propunere. Ca sd scddem cheltuielile

de funcfionare, ce ar trebui sd facem? Dacd aveli idei, noi chiar suntem foarte receptivi
la chestii dintr-astea.

Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Membrii ATOP sd fie frrd indemniza\ii.
Domnul Ionel Arsene - Haideli sd vd spun ceva: membrii ATOP Neam! au cea mai

micd indemnizalie din lard,.Luali qi verificali.
Domnul Gabriel Claudiu Parlac - Da. Bine domnule preqedinte, multumesc.
Domnul Sorin -Dumitru Cazan- Sunt membri ATOP care au 5000 lei pe lun6 la

alte consilii judefene.
Domnul Ionel Arsene - $tiu, qtiu. Deci n-avefi o propunere concreti cum am putea

s5 facem sd reducem cheltuielile.
Domnul Gabriel Claudiu Parlac - O sd venim cu o propunere.
Domnul Sorin -Dumitru Cazan- iqi face temele.
Domnul Gabriel Claudiu Pa\ac - Bine dar de ce ii ldsaji pe toli sd vorbeasci

domnule preqedinte? Md deranjeazd,.
Domnul Ionel Arsene E dreptul domnului Cazan sd vd spuni despre

(neinteligibil). Nu pot si cenzurezpe nimeni aici.
Domnul Gabriel Claudiu Pa\ac - Bine, sper sd fie aqa mereu. Vd mulfumesc!
Domnul Ionel Arsene - Sdndtate! Dacd alt consilier judelean doreqte s6 intervind.
Domnul Gheorghe-Laurenliu Crelu - Bund ziua, domnule preqedinte! Atenlionare

pentru domnul Cazan: vd rog sd nu mai intrali peste colegii dumneavoastrd. Mulfumesc.
Domnul sorin -Dumitru cazan- N-am intervenit, doar am sugerat.
Domnul Ionel Arsene - Bine domnule Crelu, atenlionarea se noteazd. Dacd mai

avefi alte eme de ridicat. Atunci nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi,
lucrdrile qedinlei.Vd mullumesc stimali consilieri judeleni pentru prezenld

sl ne viitoarelS6 avem o zi bund!
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